
Composition: Each FERULA capsule (pellets) contains:
Polysaccharide Iron Complex equivalent to 150 mg Elemental iron, Folic acid 1 mg,
Cyanocobalamine 25 mcg.
Excipient: Pellets ready for filling.
Indications: For treatment and prevention of iron deficiency anemia and/or nutritional
megaloblastic anemias.
Contraindications: Hypersensitivity to any of the components of the product.
Hemochromatosis and hemosiderosis are contraindicated to iron therapy.
Side Effects: Adverse reactions with iron therapy may include constipation, diarrhea,
nausea, vomiting, dark stools and abdominal pain. Adverse reactions with iron therapy are
usually transient. Allergic sensitization has been reported following both oral and
parenteral administration of folic acid.
Special Precautions: 
Folic acid alone is improper therapy in the treatment of pernicious anemia and other
megaloblastic anemias where Vitamin B12 is deficient. 
Folic acid in doses above 0.1 mg - 0.4 mg daily may obscure pernicious anemia in that
hematologic remission can occur while neurological manifestations remain progressive.
pernicious anemia should be excluded before using this product since folic acid may mask
the symptoms of pernicious anemia.
Pediatric Use: Safety and effectiveness in pediatric patients has not been established.
GERIATRIC USE: Clinical studies on this product have not been performed in sufficient
numbers of subjects aged 65 and over to determine whether elderly subjects respond
differently from younger subjects. In general, dose selection for an elderly patient should
be cautious, usually starting at the low end of the dosing range, reflecting the greater
frequency of decreased hepatic, renal or cardiac function, and of concomitant disease or
other drug therapy.
The type of anemia and the underlying cause or causes should be determined before
starting thereby. since the anemia may result in systemic disturbances, such as recurrent
blood loss, the underlying causes should be corrected,.if possible.
Accidental overdose of iron-containing products is a leading cause of fatal poisoning in
children under 6.
Interactions: This product can decrease the absorption of other drugs such as
bisphosphonates (such as alendronate, risedronate), cefdinir, eltrombopag, levodopa,
penicillamine, quinolone antibiotics (such as ciprofloxacin, levofloxacin), thyroid
medications (such as levothyroxine), and tetracycline antibiotics (such as doxycycline,
minocycline). Therefore, separate your doses of these medications as far as possible from
your doses of this product.
Dosage & Administration: One capsule daily or as directed by the doctor.
Overdosage: Initial Symptoms of iron overdose include abdominal pain, nausea,  vomiting,
diarrhea, tarry stools, hypotension, tachycardia, metabolic acidosis, hyperglycemia,
dehydration, drowsiness, pallor, cyanosis, lassitude, seizures, shock and coma.
Packing: 3 blisters, each blister contains 10 capsules/carton box.
Storage Conditions:
Store at room temperature, not exceeding 30° C
Keep out of reach of children.

FERULACapsules (Pellets)

– HAMAPHARMA/LEAF/FERULA          size (98 x160 mm)
– Create 7.6.2018/T27.6.2018/F3.7.2018/T20.4.2019/

THIS IS A MEDICAMENTTPP180048
A medicament is a product but unlike any other products.
A medicament is a product which affects your health, and its consumption contrary to
instructions is dangerous for you.
Follow strictly the doctor’s prescription, the method of use and the instructions of the   phar-
macist who sold the medicament. The doctor and the pharmacist are experts in   medicine,
its benefits and risks.
Do not by yourself interrupt the period of treatment prescribed for you.
Do not repeat the same prescription without consulting your doctor.
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KEEP MEDICAMENTS OUT OF REACH OF CHILDREN
(Council of Arab Health Ministers)             (Arab Pharmacists Association)

Manufactured by: 
HAMA PHARMA Hama - Syria
Tel.: +963 33 8673941 Fax: +963 33 8673943

 : ’وريف (تابيبح) ةلوسسبك لك يوحت:يئايميكلا بيكرتلا
.(ديدح غلم05١) ديراكسس يلوب ديدح دقعم

.غلم5.١ :كيلوفلإ سضمح
.مإرغوركيم52 :نيم’ابوكونايسس
.ةئبعتلل ةزهاج تابيبح :تاغاؤصسلا
 .(ةيذغتلإ سصقن ببسسب) تامورأ’إ مخسض مدلإ رقفو ديدحلإ زوعب مدلإ رقف نم ةياقولإو جÓعلل:تابابطتصس’ا

 .رسضحتسسملإ تانوكم نم يأ’ ةيسساسسحلإ طرف:تابابطتصس’ا تاداصضم
.بابطتسسإ داسضم وه يومد غابسص ،يومد ددَح
زإربلإ ،ءايقإ’إ ،نايثغلإ ،لاهسسإ’إ ،كاسسمإ’إ ديدحلاب ةجلاعملل ةيبلسسلإ تإريثأاتلإ نمسضتت نأإ نكمي:ةيبناجلا تاريثأاتلا
دعب ةيسسسسحت تإريثأات نع غÓبإ’إ مت .ةرباع نوكت ام ةداع ديدحلاب جÓعلإ عم ةيبلسسلإ تإريثأاتلإ .يفوسسرسشلإ ملأ’إ ،دوسسأ’إ
.نقحلإ قيرط نعو مفلإ قيرط نع كيلوفلإ سضمح مإدختسسإ
:ةصصاخ تاطايتحا
دجإوتي ثيح تامورأ’إ مخسض مدلإ رقف نم اهريغو ثيبخلإ مدلإ رقفل بسسانم ريغ جÓع هدحول كيلوفلإ سضمح ربتعي
.2١ ب نيماتيفل سصقن

نأإ نكمي يتلإ ةيومدلإ سصوحفلإ يف ثيبخلإ مدلإ رقف بجحي دق اًيموي غلم0^٤ -0^١ ىلعأإ تاعرجب كيلوفلإ سضمح
 .ىسضرملإ لافطأ’إ يف رسضحتسسملإ ةيلاعفو ةمÓسس تبثي مل .ةرمتسسم ةيبسصعلإ رهاظملإ لإزت’ امنيب ءافسش اهيف ثدحي
ةنسس5٦ نسس نم سصاخسشأ’إ نم ةيفاك دإدعأاب جتنملإ إذه ىلع ةيريرسس تاسسإرد ءإرجإإ متي مل :نينسسملإ ىدل مإدختسس’إ
يخوت يغبني ،ماع لكسشبو .اًنسس رغسصأ’إ سصاخسشأ’إ ةباجتسسإ نع ةفلتخم نسسلإ رابك ةباجتسسإ تناك إذإإ ام ديدحتل رثكأإو
ةدايز سسكعي امم ،تاعرجلإ لاجم يف ةياهن سضفخأإ نم ةداع ءدبلإ متي ثيح ،نسسم سضيرمل ةعرجلإ رايتخإ دنع رذحلإ
عون ديدحت بجي .ىرخأ’إ ةيودأ’اب جÓعلإ وأإ ةبحاسصملإ سضإرمأ’إو ،بلقلإ وأإ يلكلإ ،دبكلإ ةفيظو سضافخنإ رتإوت
بابسسأ’إ حيحسصت بجي ةيزاهج تابإرطسضإ ببسسي دق مدلإ رقف نأإ امب .جÓعلاب ءدبلإ لبق مدلإ رقفل ةنماكلإ بابسسأ’إو
لتاقلإ ممسستلل يسسيئرلإ ببسسلإ وه ديدحلإ ىلع يوتحت يتلإ تاجتنملإ نم ةيسضرعلإ ةعرجلإ طرف .كلذ نكمأإ إذإإ ةنماكلإ
.تإونسس٦ نسس نود لافطأ’إ يف
،تا-نورد-ن-ي-لأ’إ) تا-نو-ف-سسو-فز-ي-ب-لإ ل-ث-م ىر-خأإ ة-يودأإ سصا-سصت-مإ ن-م سصق-ن-ي نأإ ر-سضح-ت-سسم-لإ إذ-ه--ل ن--ك--م--ي:تÓخادتلا
،ن-ي-سسا-سسكو-ل-فور-ب-ي-سس :ل-ث-م) تا-ن-ي-لو-ن-يو-ك-لإ ،تا-ن-ي-ل-ي-سسي-ن-ب-لإ ،ا-بودو--ف--ي--ل ،غا--بو--ب--مور--ت--لإ ،ر--ي--ن--يد--ف--ي--سس ،(تا--نورد--يز--ير--لإ
كلذل .(نيلكيسسونيم ،نيللكيسسيسسكود :لثم) تانيلكيسسإرتتلإو ،(نيسسكوريثوفيل :لثم) قردلإ ةيودأإ ،(نيسساسسكولفوفيل
.رسضحتسسملإ إذه تاعرج نع ناكمإ’إ ردق ةيودأ’إ هذهل تاعرجلإ نيب لسصفلإ بجي
.بيبطلإ لبق نم راسشي امك وأإ ،اًيموي ةدحإو ةلوسسبك:لامعتصس’ا ةقيرطو ةعرجلا

طغسض سضافخنإ ،لئاسس زإرب ،لاهسسإإ ،ءايقإإ ،نايثغ ،نطبلإ يف ملأإ ديدحلإ نم ةعرجلإ طرف سضإرعأإ لمسشت:ةعرجلا طرف
ةمدسص ،ةيعرسص تابون ،للم ،ةقرز ،بوحسش ،سساعنلإ ،فافجت ،مدلإ ركسس طرف ،يبÓقتسسإ سضامح ،بلقلإ عرسست ،مدلإ
 .ةبوبيغو
  .ت’وسسبك0١ يوحي طيرسش لكو ،رتسسيلب ةطرسشأإ٣ يوحت نوتركلإ نم ةبلع:ةئبعتلا
م˚0٣ زواجتت’ ،ةفرغلإ ةرإرح ةجرد يف ظفحي:نيزختلا طورصش لافطأ’إ لوانتم نع إًديعب ظفحي

(تابيبح) لوسسبك’وريف

TPP180048 ءإودإذـــــهنإإ
.تارصضحتــصسŸا نـم هÒــــغك سسـيل نكلو رصضحتـصسم ءاودـــلا
.رطـخلل كصضرـعي تاميلـعتلل اًفÓـخ هكÓهتـصساو ،كتـحصص ىلــع رـثؤؤي رصضحتـصسم ءاودـــلا
Ê’ديــصصلا تاميلـــعتو ،اهيلــع سصؤـصصنŸا لامعتــصس’ا ةــقيرطو بــيـبطلا ةــفصصو ةــقدب عـــبتا
.هررـصضو هعـفنو ءاودـلاب ناÒـبÿا امـه Ê’ديـصصلاو بــيـبطلاف .كـل اهفرـصص يذـلا

.كصسـفن ءاقـلت نم ةددحـŸا جÓـعلا ةدــم عـطقت’
.بــيـبطلا ةراصشتـصسا نودـب ءاودلا فرصص رركت ’
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-
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لافطأ’ا يديأا لوانتم ‘ اًدبأا ةيودأ’ا كÎت’
 ( برـــــــــــــعلا ةــــــــــــلداـــيـصصلا داـــــــــــ–ا )                                                                                   ( برــــــــعلا ةـــــحـصصلا ءارزو سســـــلـ‹)

ةيروسس - ةامحMªÉI aÉQeÉ :جاـــتنإإ
 +٣٤٩٣٧٦٨٣٣٣٦٩ :سسكاف+١٤٩٣٧٦٨٣٣٣٦٩ :فتاه


